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Tisztelt Elnök Asszony !

Mikorra várhatják a kőrőstetétleniek, hogy új aszfaltszőnyeget kapnak a településűket Szolnokkal

összekötő öt kritikus szakaszai? címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtan i

Hónig Péter
közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez.

Tisztelt Miniszter úr!

Országunk közútjainak állapota egyre inkább romlik. Jómagam is már több alkalommal felhívtam elődjei

figyelmét a nem egyszer katasztrofális állapotú, életveszélyes útszakaszok jelentette problémákra . A válaszok

igen vegyes ízűek voltak.
Az azonnali javítást követel ő hibák, nem enyhülnek attól, hogy a hosszú távú tervek között megemlítésr e

kerülnek. Az emberek mindennapos közlekedése nem válik kevésbé életveszélyessé attól, hogy ígéret van a

zsebükben arra, hogy egyszer talán történik valamilyen javítás az adott útszakaszon . Az országgyűlési
fogadóórámon hozzám fordulók úgy vélik, hogy az autósokat éppen elég módon adóztatják ahhoz, hogy aztán ne

olyan utakon kelljen közlekedniük, amely tönkreteszi járműveiket és veszélyezteti életüket . Ahogy azt is lehet

hallani, hogy a baleset mindegy, hány számjegy ű úton következik be! A négy számjegyű úton életét vesztő
családfő , nem hiányzik kevésbé a gyermekeinek, feleségének, mint az új autópályán balesetet szenved ő. Vannak
autósok, akik éves szinten egyszer sem veszik igénybe az autópályákat, viszont napi szinten többször i s

végigautóznak egy-egy négy számjegyű útszakaszon, hogy munkahelyükre, lakásukhoz, oktatási- egészségügyi

intézményhez eljussanak. Ezt egyébként a kormányzati kistérségi és regionális központosítási törekvések i s

egyre inkább megkövetelik, elvárják, főként a kis településeken élőktől .

A körzetemben található kistelepülés Kőröstetétlen . Lakosságszáma a kilencszázat sem éri el . Tőle mindössze
néhány kilométerre található a hetvenhatezres lakossággal bíró Szolnokhoz számtalan területen köt ődnek az itt

élők.
A néhány kilométer, melyet azonban mégis nehéz megtenniük a közlekedőknek a rossz útviszonyok miatt . Úgy
vélem, a szakaszok felújítása nem járna akkora költséggel, mint amekkora gesztusértéket hordozhatnának az

elvégzett munkák . Hiszen a tátongó kátyúk, ma a kormány azon üzenetét viszik a kőröstetétlenieknek: Ti nem
számítotok! Az, hogy Ti biztonságosan közlekedhessetek, nekünk nem ér meg néhány millió forintot !
Higgye el Miniszter úr, ezen kátyúk eltüntetése jobban bizonyítaná a kőröstetétlenieknek, hogy Európa itt ,
Magyarországon épül, minta plakátok és táblák tengere, amit az országban láthatunk

Kérdezem: Mikorra várhatják a kőröstetétleniek, hogy új aszfaltszőnyeget kapnak a településüket
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